

Månedligt medlemsmøde i Cykeltutten

Dato: 01-07-26 Tid: 18:46:21



Medlemsmøde er den første onsdag i måneden fra 17-18. Her beslutter vi ting, orienterer hinanden og byder velkommen til nye.

Referent: Sif

Ordstyrer: Tore

Tilstede: Tore, Sheremet, Anders, Åse, Niels, Zach, Zul, Kat, Sif

Dagsorden:

Velkommen, ordstyrer (måske 2 vil dele tjansen?), referent og evt. Navnerunde

-Er der nogen der vil være medlemmer og har brug for hjælperrytter? Zul, Anders er hjælperrytter

Orientering

1. Sidste tur til Kurt mandag den 6. juli kl. 10 - Vi gir den en sidste skalle! Mødes hos Kurt kl. 10. Nogen der kan tage bil med?
2. Weekendens arrangement

Beslutning

3. Skal vi have svajerløb i år? Dato?(Navn?)

4. i forlængelse: konkret forslag om at etablere en arbejdsgruppe, som bestemmer datoen og de overordnede rammer for dagen. Alle kan være med i arbejdsgruppen men så behøver hele mødet i dag ikke handle om det. "Det plejer at være i start september".

5. Personsag status og beslutning (Sif og Sheremet, på vegne af bestyrrelsen)

6. Sommer på Tutten (Zach); om hvordan vi skaber en god og kærlig tone og stemning, undgår fester og overnatninger på værkstedet, respektere cykeludlejningen og er åbne og inviterende over for gæster og turister.

Diskussion

Evt.

Referat:

1. Der bliver skrevet ud på signal. Husk Handsker. God ide med kasser/murebaljer til at skovle ting I/flytte ting I. Mød op kl 10 på tutten. Aftalen er at det er den sidste tur og at vi når så meget vi kan. Bare duk op.
2. Dirty Filthy Bikerace, denne weekend. Det er en orienteringsløb på cykel med en masse poster hvor man skal klare en masse poster. Rigtig sjovt. Om aftenen samles vi til mad/overnatning/hygge. Foregår I weekenden. 40-50 tilmeldte primært udefra. Kan stadig nå at tilmelde sig (link deles I gruppen). Mødes kl 10 på tutten. Man kan også bare dukke op og snuse til det.
3. Det besluttes at vi holder Svajerløb
4. Zach vil gerne lave en arbejdsgruppe, der oprettes en signal gruppe man kan hoppe ind i.
5. Personsag lukket - der bliver givet status, det har været en god proces, positiv forandring vi

lukker den her.

6. Hvordan sikrer vi at "Sommer på Tutten" (højt niveau af social aktivitet udefra) ikke bliver til kaos og slider for hårdt på tuttens primære formål og går ud over udlejningen?

Punktet konverteres til et diskussionspunkt omkring hvilken kultur vi gerne vil have.

Dette diskuteres bla.:

- opfordring til at holde lukketid kl 20.00 – ingen fester, natterenderi og overnatninger
- hold fast i at kommunikere på signal over sommeren; fx hvem holder værkstedet åbent?

Skriv ud på signal hvis der fx laves mad – det er mega god stil at invitere ind.

- lad os prøve i fællesskab at det ikke skrider over sommeren ift rengøring (respekt for udlejning og hinanden)

- Husk på vi er et socialt cykelværksted. Det er fedt der er masse aktivitet men vi er først og fremmest et cykelværksted der skal køre.

Evt.

Der opdateres på den konflikt der har været den forgående uge mellem to medlemmer. Den er lukket – løsningen er pause mellem de to parter over sommeren.